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Uitleendienst Kampeermateriaal voor de Jeugd (ULDK)  -  Aanvragen

Het jaarlijkse hoogtepunt van de werking van onze jeugdbewegingen is meestal het 
jaarlijkse zomerkamp/bivak. Heel wat jeugdbewegingen maken hiervoor gebruik van de 
tenten die via de Uitleendienst Kampeermateriaal voor de Jeugd ter beschikking worden 
gesteld. Door de lage huurprijs kunnen de kosten van de organisatie van een zomerkamp 
(en bijgevolg ook de bijdragen van de deelnemers) verminderd worden.

Recent vernam ik dat er dit jaar op een aantal aanvragen om tenten te huren via de 
uitleendienst een negatief antwoord kwam, waardoor een aantal jeugdbewegingen in 
ernstige problemen dreigen te komen. Aankopen van tenten of huren op de reguliere 
markt is meestal onbetaalbaar en al zeker niet begroot.

1. Hoeveel aanvragen voor het ontlenen van tenten werden er gedaan voor de zomer 
van 2022?

2. Op hoeveel vragen werd positief geantwoord, op hoeveel negatief?

3. Klopt het dat er dit jaar meer aanvragen negatief beantwoord worden dan andere 
jaren? Zo ja, hoe verklaart de minister dit gegeven?

4. Is dit probleem onverwacht en eenmalig of gaat het om een structureel probleem? 
Als het structureel zou zijn, hoe zal dit de komende jaren dan worden opgelost?

5. Wordt er vanuit de Vlaamse overheid voor deze zomer gezocht naar alternatieven, 
zodat de jeugdbewegingen voor wie er nu geen tenten beschikbaar zijn alsnog een 
betaalbare oplossing kunnen vinden?

6. Werd/wordt er overlegd met federale instanties (bv. Defensie) om een tijdelijke 
oplossing te bieden?
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1. Momenteel zijn er voor de zomer 1064 aanvragen ingediend.

2. Aan 847 groepen werden tenten toegekend; 240 groepen kregen een negatief 
antwoord.
Het totaal aantal aanvragen is kleiner dan toegekende en geweigerd aanvragen 
opgeteld. Dit komt doordat aanvragen die de groepen zelf geannuleerd hebben nog 
steeds zijn opgenomen bij het aantal geweigerde aanvragen, maar niet terugkomen in 
het totaal aantal aanvragen (wegens annulatie).

3. De cijfers liggen in de lijn van vorige jaren.

4. In de piekperiode van 10 juli tot 10 augustus is er sinds vele jaren een kloof tussen 
vraag en aanbod. Ik heb een grote inspanning gedaan om die kloof te verkleinen door 
vorig jaar 1.045 keuro relancemiddelen toe te voegen aan het reguliere budget van 
317 keuro voor de aankoop van tenten. Daardoor is de voorraad beschikbare tenten 
dit jaar hoger dan ooit. Deze financiële inspanning weerspiegelt zich helaas niet in een 
daling van de wachtlijst omdat er dit jaar een stijging is van het aantal gevraagde 
tenten.

Ik heb aan het Departement CJM gevraagd het reservatiesysteem en de 
ontleningsprocessen van de ULDK door te lichten. Een eerste stap in dat traject is de 
uitwerking van een zogenaamde roadmap. Op basis daarvan zal ik bekijken welke 
stappen in de toekomst noodzakelijk zijn om de werkprocessen van de ULDK te 
optimaliseren zodat de dienstverlening nog beter aansluit bij de verwachtingen van de 
jeugdgroepen.

5. De ULDK werkt met een wachtlijst. Groepen die in eerste instantie een weigering 
ontvangen komen op die wachtlijst terecht. Wanneer er tenten vrijkomen door 
annuleringen worden die tenten aangeboden aan de eerste groep(en) op de 
wachtlijst. Op die manier kan de ULDK zelf in tweede instantie nog een pak groepen 
verder helpen.

Daarnaast bezorgt de ULDK aan de koepels van de jeugdbewegingen een lijst van hun 
groepen die nog op zoek zijn naar tenten. Zo kunnen de koepels hun groepen 
stimuleren om mekaar te helpen. Elk jaar is deze solidariteit een deel van de oplossing. 
Tenslotte kunnen groepen ook tenten huren op de private markt.

6. In het verleden was er een samenwerkingsakkoord met Defensie. Sinds 2020 stelt 
Defensie echter niet langer tenten ter beschikking van het jeugdwerk. 


